
Interpelacje i wnioski radnych 

złożone podczas XXVII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 dnia 31 marca 2017 roku, 

na które odpowiedź została udzielona pisemnie 

 

1. „(...) jaki jest los działek, które zostały wykupione od Burmistrza Miasta od strony 

zachodniej za niebagatelną kwotę chyba miliona, czy miliona dwustu złotych  

za czasów naszych poprzedników. Czy te działki są komuś wydzierżawiane,  

czy ewentualnie ktoś tam coś uprawia, po prostu jaki jest w tej chwili status? Czy nie 

należałoby przynajmniej na części z tych działek znajdujących się blisko ulicy 

Parchimowicza nie zmienić przeznaczenia tych działek pod mieszkalnictwo 

jednorodzinne, co powodowałoby, że chociażby niewielką kwotę byśmy odzyskali 

utraconą w tej chwili. Myślę, że czas najwyższy, żeby zejść na ziemie i po prostu 

zagospodarować te działki w sposób normalny, a nie jakiś życzeniowy." 

 

2. "(...) mam sprawę w imieniu mieszkańców Placu Reja, ulicy Kościuszki i ulicy 

Nadbrzeżnej też części. Mieszkańcy proszą o naprawę uliczki tej, to jest jakby 

przedłużenie ulicy Krzywej od strony apteki tej najstarszej naszej apteki, ta uliczka 

wąziutka między murem a tymi budynkami. W tej chwili mają duży kłopot, bo nie ma 

dojścia do śmietnika praktycznie. Jest to zalewane, stoją kałuże nie wiem, czy to jest 

rozjeżdżone przez te samochody wielkie, które tam śmieci zabierają prawdopodobnie, 

bo mają po prostu problem.” 

 

 

 

 

 


